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ACTA DEL CONSELL SECTORIAL D’ESPORTS 
 

 

Número: 4 

Data: 09/12/2024 

Lloc: Saló de sessions 

Hora 19:00 

 

 
 

Ordre del Dia 

 
1. Aprovació de l’acta anterior. 

 
2. Recordatori del període per a la justificació de la subvenció 2024: 31 de gener 

de 2025. 
 

3. Informació sobre la feina realitzada a la Comissió dels Valors. 
 

4. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament. 
  

5. Precs i preguntes. 
 

 
 

Desenvolupament del Consell  

 
A les 19.00 hores, del dia 9 de desembre de 2024, comença el Consell Sectorial 
d’Esports a la sala de plens de l’Ajuntament d’Olesa de Montserrat. 
 

1. Aprovació de l’acta anterior. 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior del Consell Sectorial d’Esports 
del passat 16 de setembre de 2024. 
 

Assistents Entitat 

Jordi Parent Beltran Ajuntament - president 

Raül Asensio González Ajuntament - President suplent 

Ivan Ortiz Ajuntament- Cap d'Esports 

Carol González Ortiz Ajuntament – Secretària 

Jeanne Badal Fernández Coordinadora d'activitats EMM 

Montse Muñoz Ajuntament – Coordinadora 

Juan Jose Agudo Bautista Club Atletisme Olesa (CAO) 

Salvador Bassó Parent Assoc. Esportiva Escola Daina Isard 

Javier Jose Aliaga Díaz Nou Bàsquet Olesa 

Joan Barnet Club d’Escacs Olesa 

Roser Cuesta Díaz Club Esportiu Olesa Patí 

Anna Mª Banqué Almazan Futbol Sala Olesa 

Enric Lobo Martín Futbol Sala Olesa 

José Martos Rascón Olesa Oberta (En comú Podem- Confluència) 
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2. Recordatori del període per a la justificació de la subvenció 2024: 31 de 
gener de 2025. 
 
El Sr. Ivan Ortiz recorda el període de justificació per poder rebre el 25% restant de 
les subvencions atorgades en 2024 i que per les subvencions que no superen els 
10.000 euros la documentació a presentar és un compte justificatiu simplificat, que 
ha de constar de: 

1- Memòria justificativa del compliment de les condicions imposades als 
instruments reguladors de la concessió de la subvenció, així com de les 
activitats executades i els resultats obtinguts (models normalitzats 12 i 14). 

2- Memòria econòmica justificativa del cost de l’activitat (models normalitzats 
13, taules 1 i 2). 

Els models normalitzats es troben juntament amb el formulari de la sol·licitud, per 
tant, com ja es va comentar, és recomanable guardar una còpia del document amb 
la sol·licitud omplerta sense signar per després poder omplir la part de la justificació.  
Recorda també que el Departament ofereix suport a les entitats que ho necessitin. 
 

3. Informació sobre la feina realitzada a la Comissió dels Valors. 
 

El Sr. Ivan Ortiz explica que es van fer 2 reunions i podem trobar la documentació 
relacionada a la plataforma “Participa 311” a l’apartat d “Assemblees actives” i 
“Comissió de Valors Esportius”. 

Comenta que a la primera sessió va haver-hi més entitats participants, entre les 
quals es va realitzar un debat obert i es van aprovar 7 dels 10 valors: 

1. Sigues un exemple, un model positiu, dona suport.  
2. Respecta les funcions, les decisions i la professionalitat de tècnics, àrbitres i 

tutors de joc.  
3. Recorda: és un joc. El teu infant ve a gaudir, no a patir.  
4. Celebrem les victòries i acceptem les derrotes, amb esportivitat.  
5. Valora més l’esforç i l’aprenentatge que el resultat.  
6. Escolta la seva veu.  
7. Coneix i respecta els valors de la teva entitat 

A la segona sessió es van aprovar els 3 valors restants, pendents de correcció 
lingüística: 

8. Anima el teu equip amb respecte  
9. Educa al teu infant en el joc net  
10. Recorda que totes les persones són iguals 

En aquesta sessió també es van decidir 3 propostes per vetllar pel compliment del 
decàleg i donar a conèixer els valors esportius olesans a la població: 

1- Donar-lo a conèixer el dia de les presentacions dels equips. 
2- Amb col·laboració de l'ajuntament establir un mecanisme d'avaluació del 

compliment del decàleg per avaluar el grau d’assoliment d’aquest. 
3- Crear un espai de "Tercer Temps" a la finalització dels partits per les 

categories inferiors. 

El Sr. Ivan Ortiz invita a revisar la documentació disponible a la plataforma i 
participar en les pròximes sessions. 

El Sr. Javier Jose Aliaga opina que la tercera proposta és poc eficient pel gran 
nombre d’entitats. El Sr. Ivan Ortiz comenta que ja es va parlar de no fer “piscolabis” 
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sinó un avituallament amb fruita i ja veuríem si més endavant es pot ampliar. El Sr. 
Javier Jose Aliaga contesta que és una bona idea, però per fer en moments 
puntuals, no com a rutina i proposa que es podria fer una visita d’un/a nutricionista o 
de la campiona d’escalada del món.  

La Sra. Montse Muñoz comenta que el decàleg encara s’ha de revisar i decidir per a 
cada valor l’acció corresponent i el Sr. Jordi Parent continua dient que també s’ha 
d’incloure el tema de l’assetjament escolar i el racisme. 

Totes les entitats assistents confirmen que disposen d’un codi intern que recull 
valors i cultura en la pràctica del seu esport. El Sr. Joan Barnet explica que a la seva 
entitat no acostumen a tenir problemes, que el Comitè de Competició no tenen 
gaires incidències i que les figures que coordinen normalment les competicions són 
els delegats. 

La Sra. Jeanne Badal recorda que també el reglament d’usos dels equipaments 
municipals recull “ítems” relacionats amb el respecte i altres valors. 
 

4. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament. 
 
El Sr. Ivan Ortiz informa que la setmana anterior ja es va enviar a signar el conveni 
de temporada CEM (Cessió d'Equipaments Municipals). Aproximadament al març 
s’iniciarà el mecanisme per fer efectiva la pròrroga de conveni que haurà de ser dos 
mesos abans de la finalització de la cessió, és a dir, com a màxim el 30 d’abril. 
 

5. Precs i preguntes. 
 

El Sr. Enric Lobo pregunta quan sortiran les bases per al bar de les Planes, ja que 
és un tema que continua preocupant els socis del club. El Sr. Jordi Parent respon 
que s’està treballant amb els departaments de Contractació i Serveis tècnics i 
l’objectiu és que estigui finalitzada la feina pel juny. La Sra. Jeanne Badal comenta 
que són conscients de la necessitat que l’espai estigui actiu l’abans possible.  

El Sr. Enric Lobo també vol saber si s’ha avançat amb la creació de la Comissió de 
Casals d’estiu per treballar en conjunt diferents entitats i el Sr. Jordi Parent informa 
que la previsió és que tingui inici després de les festes de Nadal. 

Es comenta que la porta d’accés al Pavelló de Sant Bernat continua amb el pany 
trencat i és urgent la seva reparació, ja que la solució temporal que s’ha fet amb una 
balda és insuficient perquè no garanteix el seu ús com “porta d’emergència” i perquè 
complica molt el mecanisme (es triga uns 15 minuts a poder obrir-la). Es recorda 
que a més ha vingut donant problemes diverses vegades. El Sr. Raül Asensio, 
regidor d’Espai Públic i d’Equipaments, comenta que s’està treballant en la seva 
reparació i que amb l’execució del projecte que va quedar segon en els 
pressupostos participatius, “Millores al Pavelló de Sant Bernat”, es podrà millorar de 
manera més efectiva.  
 
Sense més temes a tractar s’aixeca la sessió a les 20:15 hores. 
 

 
El president del Consell      La secretària  
Jordi Parent Beltran      Carol González Ortiz 
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